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 Hoe kan het zijn dat de gemeente Weert een zgn. voordeelgemeente is ten aanzien van het 

objectief verdeelmodel bij de uitkering Jeugdzorg en de gemeenten Leudal en Nederweert 

nadeelgemeenten? Welke specifieke factoren kunnen dat verschil verklaren? 

 Er wordt in het rapport gesteld dat de inwoners van Leudal en Nederweert als gevolg van 

een veronderstelde dorpscultuur terughoudend zijn met het naar buiten brengen van 

problemen en het doen van een beroep op hulp. Zou dat nu juist niet betekenen dat er in 

vergelijking met meer stadse gemeenten er minder hoeft te worden uitgegeven aan 

jeugdzorg? 

 Er blijken grote verschillen te zijn tussen de CBS-cijfers en de eigen gegevens. Om welke 

verschillen gaat het daarbij en kunnen we daar als gemeente grip op krijgen? Hoe doen we 

dat dan? 

 Er wordt in het rapport gesproken over een op te stellen Transformatieplan toekomstig 

beleid. Wordt dat plan pas actueel als alle ingrediënten voor het transformatieplan bijeen 

gesprokkeld zijn of gaan we al eerder aan de slag met deelcomponenten uit die toekomstige 

opzet? En als dat zo is met welke componenten dan en wanneer? 

 Als het buitensporige jeugdzorggebruik in de gemeente Leudal niet spoort met wat verwacht 

mag worden op grond van sociaal-demografische kenmerken van onze gemeente en leidt tot 

in vergelijking met overeenkomstige gemeenten onevenredig hoge uitgaven ligt daar dan 

geen motief om danwel bij de provincie danwel bij het rijk tot nader overleg te komen? 

 Het feitelijk percentage voortijdig schoolverlaten ligt in Weert en Leudal hoger dan landelijk. 

Welke specifieke acties hebben we in Leudal – buiten het meer inzetten op de 

schoolverzuim-ambtenaar - ondernomen om grip te krijgen op dit fenomeen? 

 Hoe krijgen we als gemeente meer grip op zorgaanbieders waar blijkt dar er een mis-match is 

tussen datgene wat deze zorgaanbieder in hun assortiment aan inzet leveren en de vraag tot 

het leveren van zorg in de sfeer van angst-stoornissen? 

 Het aantal jeugdbeschermingstrajecten ligt in Leudal fors hoger dan in Nederweert en Weert. 

Het aantal jeugdigen met een voogdij-maatregel  ligt in Leudal ten opzichte  van het landelijk 

gemiddelde fors hoger dan Weert en Nederweert. Kunnen we grip krijgen op die aantallen? 

En hoe dan wel? 

 


